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October 2019, Canada
PetSafe® Brand Launches New Line of Drinkwell® Pet Fountains 
PetSafe® Brand recognizes the importance of keeping pets well-hydrated and has announced the launch of a new line of Drinkwell® pet fountains. This range of pet fountains give your pets access to fresh, clean running water at all times, ensuring that they stay hydrated and healthy. 
These fountains come in three sizes, a 1.8 litre, 3.7 litre and a 7.5 litre fountain, so that customers can pick the one that is most appropriate for their pets, and feature a free-falling water stream with adjustable flow control – from a nearly silent circulation on the lowest setting to a tranquil stream on the highest setting. 

Each fountain also comes with a replaceable charcoal filter and foam filter, which removes bad tastes and odours from the water, and which catches fur and debris respectively, to give your pet a safe source of drinking water.  It’s continuous water circulation also helps to inhibit the growth of bacteria. 
All fountains have a ‘receiving ramp’, which reduces the splash of falling water, and handgrips on the sides allow for easy carrying and placement. 

Darrell Godlien, Canadian Sales Manager at Radio Systems Corporations said: “We're dedicated to creating innovative products that help keep pets healthy. Our new range of Drinkwell® fountains have been designed to accommodate all different sizes of cats and dogs - from kittens to Maine Coons, and Chihuahuas to Great Danes."
MSRP (Suggested Retail Price)
PetSafe® Drinkwell® 1.8 Litre Pet Fountain (PWW17-16791): $59.99
PetSafe® Drinkwell® 3.7 Litre Pet Fountain (PWW17-16797): $79.99
PetSafe® Drinkwell® 7.5 Litre Pet Fountain (PWW17-16735): $106.99
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NOTES TO EDITORS
Contact:

For additional information on PetSafe® products, please contact canadasales@petsafe.net 
About PetSafe® Brand 
PetSafe® Brand is a global pet product expert with wide-ranging innovative products including training, containment, lifestyle and wellbeing product solutions. Visit www.petsafe.ca for further details or connect on Facebook or Instagram.
Octobre 2019, Canada
La marque PetSafe® lance une nouvelle ligne 
de fontaines pour animaux de compagnie Drinkwell®

Chez PetSafe®, garder son animal bien hydraté est important : c’est pourquoi la marque annonce le lancement d’une nouvelle ligne de fontaines pour animaux de compagnie Drinkwell®.

Ces fontaines fournissent une réserve permanente d’eau fraiche aux animaux, assurant leur bonne hydratation et leur santé.

Les fontaines sont proposées en 3 tailles (1,8 litre, 3,7 litres et 7,5 litres) afin que chaque consommateur puisse choisir le produit le plus adapté à son animal. Elles sont équipées d’un système d’écoulement libre de l’eau à débit variable allant d’une circulation d’eau quasi silencieuse (pour le mode le plus bas) à un flot léger et calme (pour le mode le plus haut).

Chaque fontaine est fournie avec des filtres remplacables en mousse et en charbon. Ces derniers suppriment le mauvais goût et les mauvaises odeurs et interceptent les poils et les débris afin de fournir à votre animal une source sûre d’eau potable. Le flot continu permet également d’éviter la prolifération de bactéries.

Toutes les fontaines sont dotées d’une ‘rampe de réception’ qui réduit les éclaboussures ainsi que des poignées sur les côtés pour une manipulation et mise en place plus facile.

Darrell Godlien, Directeur commercial au Canada pour Radio Systems Corporations : “Nous nous efforçons de créer des produits innovants qui permettent aux animaux de rester en bonne santé. L’extension de notre offre Drinkwell® a été pensée et conçue pour répondre aux différentes tailles de chiens et de chats, que ce soit du chaton au Maine Coon ou du chihuahua au dogue allemand.’’
PetSafe® - Prix de vente conseillés
Fontaine pour animaux de 1,8 litre Drinkwell® (PWW17-16791) : $59.99

Fontaine pour animaux de 3,7 litres Drinkwell® (PWW17-16797) : $79.99
Fontaine pour animaux de 7,5 litres Drinkwell® (PWW17-16735) : $106.99
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Contact:

Pour plus d’informations sur les produits PetSafe®, merci de contacter canadasales@petsafe.net 

A propos de la marque PetSafe® 

PetSafe® , marque experte des produits pour animaux de compagnie, dispose d’une large gamme de produits innovants pour le dressage, l’hygiène de vie et le bien-être des animaux.

Pour plus d’informations, visitez www.petsafe.com/ca ou connectez-vous sur Facebook ou Instagram.
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